

寶覺小學校友會通告

Po Kok Primary School Alumni Association Notice

寶覺小學校友會第一屆會員大會及幹事會會議已於五月十四日進行，報告事項如下：

1. 校友會宗旨：

- (1) 維繫校友間之情誼；
- (2) 加強校友與母校之溝通合作；
- (3) 回饋母校，提供各方面的支援，促進母校發展。

2. 幹事會共有九個職位，七位校友於4月30日前遞交參選表，各人自動當選。

The first Po Kok Primary School Alumni Association General Meeting was held on 14th May. Report items are as follows,

1. Aim of the Alumni Association:

- (1) To maintain the relationship between the school and the alumni.
- (2) To strengthen the communication between the school and the alumni.
- (3) To provide different kinds of support for school development.

2. There are nine positions in the committee. Seven alumni submitted the application form before 30th April. They are elected unopposed.

職位 Position	姓名 Name
主席 Chairperson	Hor Wai Shan 賀慧珊
副主席 Vice-Chairperson	Ng Ka Yi 伍嘉怡
秘書 Secretary	Chun Ji Wah 秦芷樺
聯絡 Liaison Officer	Mui Wing Lam Emily 梅詠琳
司庫 Treasurer	Chan Man Yui 陳文洸
康樂 Leisure Officer	Wong On Yi 黃安怡
總務 General Administration Officer	Tong Po Yee 湯寶儀

每一屆為期三年，最多可連任兩屆，本屆由二零一六年一月一日至二零一八年十二月三十一日。

Term of office: Three years, starting from 1st January, 2016 to 31st December, 2018.

Maximum term of office: 6 consecutive years

各校友如對以上資料有任何意見或反對，請於5月31日或以前以書面提出。

If there is any questions or objections, please write a letter to Po Kok Primary School Alumni on or before 31st May, 2016.